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استان فارساستان فارس
کازرون

مسئول باغبانی جهاد کشاورزی شهرستان 
کازرون خبر داد؛

آغاز برداشت زعفران در کازرون

 

 

از آغاز  باغبانی جهاد کشاورزی شهرستان کازرون  مسئول 
برداشت زعفران در این شهرستان خبر داد و گفت: عملیات 
برداشت زعفران در این شهرستان تا اواخر آذرماه ادامه دارد.
به گزارش  دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، زهرا 
پناه با اشاره به سطح 4 هکتاری زعفران شهرستان کازرون 
تصریح کرد: پیش بینی می شود تا پایان برداشت بیش از ۲۰ 
کیلوگرم زعفران خشک در این شهرستان تولید و روانه بازار 

مصرف شود.
رفتن  پایین  و  کم آبی  مشکل  بر  تأکید  با  مسئول  مقام  این 
سطح آب های زیرزمینی شهرستان اظهار کرد: نیاز آبی کم، 
امکان  کاشت،  یک بار  با  طولانی مدت  بهره برداری  امکان 
اقتصادی  ارزش  اشتغالزایی،  بازده،  کم  زمین های  در  کشت 

بالاو... از مزایای کشت زعفران است.
بیان  با  کازرون  شهرستان  کشاورزی  جهاد  باغبانی  مسئول 
کرد: این شهرستان دارای اقلیم مناسبی برای کاشت زعفران 
الگوی  تغییر  با  می توانند  منطقه  عزیز  کشاورزان  و  است 
اطمینان  با  را  گران قیمت  و  ارزش  با  محصول  این  کشت، 

بکارند.
جهرم

معاون بازسازی و مسکن روستایی فارس 
در بازدید از شهرستان جهرم:

داشتن مسکن روستایی مقاوم 
یک حق اجتماعی برای 

روستاییان است
مهندس فرج الله نصیری معاون بازسازی و مسکن روستایی 
بنیاد مسکن فارس و مهندس عبادی کارشناس امور نظارت 
و ارزیابی از طرح های عمرانی شهرستان جهرم بازدید کرد 
حق  یک  مقاوم  روستایی  مسکن  داشتن  داشت:  اظهار  و 
اجتماعی برای روستاییان است، بنیاد مسکن با همه توان این 

مطالبه روستاییان را پیگیری می کند.
بنیاد  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش   به 
بازدید  این  حاشیه  در  نصیری  مهندس  فارس،  استان  مسکن 
بنیاد  مدیر  فرد  کارگر  صمد  مهندس  حضور  با  نشستی  در 
کارشناس  و  پشتیبانی  اداره  رئیس  جهرم،  شهرستان  مسکن 
فیزیکی  پیشرفت  درخصوص  و  کرد  شرکت  جهرم  بنیاد 
مسکن محرومین و بررسی روند معرفی متقاضیان تسهیلات 

مقاوم سازی در سال جاری سخنانی بیان کرد.
در  فارس  مسکن  بنیاد  روستایی  مسکن  و  بازسازی  معاون 
از  بسیاری  دور  چندان  نه  سال هایی  در  گفت:  نشست  این 
واحدهای مسکونی روستایی در برابر کمترین زمین لرزه هم 
مقاوم سازی  طرح های  اجرای  با  درحالی که  بود  آسیب پذیر 
بالای 5 ریشتر  برابر زمین لرزه های  اکنون روستاهای ما در 

هم مقاوم است.
نصیری اضافه کرد: در این سال ها در هیچکدام از طرح های 
نبوده ایم،  جانی  و  مالی  آسیب  بروز  شاهد  شده  مقاوم سازی 
بنیاد مسکن اجرای این طرح ها را در بسیاری از روستاهای 
استان فارس کلید زد و اکنون شاخص مقاوم سازی روستاها 

در استان فارس فراتر از متوسط کشوری است.
ابتدای  از  داشت:  ابراز  این حوزه  در  آمارهایی  ارائه  با  وی 
اجرای طرح مقاوم سازی مسکن روستایی در فارس تاکنون 
235 هزار و 268 واحد مسکن روستایی مقاوم سازی، نوسازی 
آن  از  روستایی  خانوار  درصد   56.8 که  شده  بازسازی  و 

بهره مند شده اند.
نوزاد عجول باغملکی در بالگرد 
اورژانس هوایی بهبهان به دنیا آمد

به نقل از مرکز هوایی فوریت های پزشکی شهرستان بهبهان 
تماسی  طی  باغملک  شهرستان  پزشکی  فوریت های  مرکز 
اطراف شهرستان  بارداری در کوه های  مادر  نمود که  اعلام 

باغملک نیاز به امدادرسانی دارد
سریعاً  اساس  این  بر  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
هماهنگی های لازم با اورژانس هوایی دانشکده علوم پزشکی 
بهبهان به عمل آمد و بالگرد به شهرستان باغملک اعزام و با 
توجه به وضعیت بیمار و نیاز مبرم به حضور پرسنل مامایی 
فراخوانده  باغملک  اورژانس ۱۱۵  توسط  ماما  بلافاصله یک 

شد و توسط بالگرد به منطقه اعزام گردید.
تیم درمانی در کوتاهترین زمان ممکن بر بالین بیمار حاضر 
مادر  انتقال  به  نسبت  اولیه  مراقبت های  از  پس  و  گردیدند 

باردار با بالگرد اقدام به عمل آمد.

خود  گریه های  با  باغملکی  عجول  نوزاد  است  ذکر  شایان 
درحین پرواز در بالگرد فوریت های پزشکی  دانشکده علوم 
پزشکی بهبهان، در آستانه روز پرستار  تقدیرهای خود را نثار 

کادر درمانی و پزشکی نمود 
هادی جوریز مسئول اورژانس هوایی دانشکده علوم پزشکی 
نیازهای  دادن  پوشش  برای  آمادگی  اعلام  ضمن  بهبهان 
پزشکی امداد هوایی استان های  مجاور  از تلاش های آقای 
جهانیان تکنسین مرکز فوریت های پزشکی و خانم کاظمی 
ماما شهرستان باغملک و کاپیتان حسین سر تیم پروازی که 
با حوصله و مهارت مثال زدنی در این مأموریت به کمک این 

مادر باردار شتافتند تقدیر و تشکر نمود.
دکتر میری در گردهمایی خانواده های 

تیپ مخصوص امام حسن:

نهاد خانواده یک نهاد اساسی 
و هسته اولیه سایر نهادهای 

اجتماعی است
به نقل از روابط عمومی تیپ مخصوص ۱۵ امام حسن بهبهان، 
آسیب های  موضوع  در  فرهنگی  مصون سازی  گردهمایی 

اجتماعی برگزار شد. 
دکتر  این  گردهمایی  در  سرویس خبری/ محمد خلیجی: 
میری مهم ترین  عامل پدید آیی مسائل و مشکلات زناشویی 
این  تأکید کرد  و  دانست  سوءتفاهمات  و  سوءارتباطات  را 
رفتارها می تواند منشأ تنش و شروع مشکلات در نهاد خانواده 

باشد.
استاد دانشگاه خاتم الانبیا بهبهان یادآور شد که زنان و مردان 
تنش  ایجاد  از  اجتناب  به سهم خود مسئولیت  باید هریک  
قوانین  و  اسلام  مقدس  شرع  براساس  تا  بگیرند  برعهده  را 
اجتماعی عامل دوام و قوام نهاد خانواده  بعنوان اصلی ترین 

نهاد اجتماعی گردند.
فیروزآباد

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فیروزآباد 
خبر داد؛

تولید 30 کیلوگرم طلای سرخ 
در فیروزآباد

توجه  با  گفت:  فیروزآباد  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
به رو به اتمام بودن کار برداشت محصول زعفران از مزارع 

این شهرستان میزان تولید آن 30 کیلوگرم برآورد می شود.
به گزارش  دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
به  اشاره  با  موسوی  کاظم  سید  فیروزآباد،  کشاورزی  جهاد 
سطح 9 هکتاری مزارع زعفران شهرستان فیروزآباد تصریح 
کرد: کار برداشت از این مزارع از نیمه آبان ماه شروع شد و 

تا اواخر آذرماه ادامه دارد.
به گفته وی، کاهش مصرف آب، عدم تداخل فصل آبیاری 
بالای  ظرفیت  محصولات کشاورزی،  دیگر  با  محصول  این 
کشت  مزایای  از  مطلوب  اقتصادی  بازدهی  و  اشتغال زایی 

زعفران است.
موسوی با بیان اینکه بیش از 90 درصد زعفران دنیا در ایران 
تولید می شود و جایگاه ویژه ای در صادرات دارد، اضافه کرد: 
موجب  می توان  محصول  این  تولیدکنندگان  از  حمایت  با 

رونق اقتصادی منطقه و افزایش درآمد بهره برداران شد.

استان بوشهراستان بوشهر
استاندار بوشهر:

منابع مالی سد دالکی تأمین 
خواهد شد

 
استاندار بوشهر روند پیشرفت ساخت سد دالکی دشتستان را 
رو  پیش  مالی  منابع  همه  از  و گفت:  ارزیابی کرد  مطلوب 

برای تأمین اعتبارات لازم این سد بهره خواهیم گرفت.
به گزارش ایلنا، احمد محمدی زاده در حاشیه بازدید از سد 
دالکی دشتستان، اظهار کرد: بخش های زیرساختی و زمان بر 
ساخت سد از جمله تجهیز کارگاه، تونل های انحراف آب و 

فرازبند تکمیل شده است.
فراوان  اهمیت  دارای  را  پروژه  این  تکمیل  در  تسریع  وی 
جمله  از  رو  پیش  مالی  منابع  همه  از  کرد:  بیان  و  دانست 
بودجه عمومی، تهاتر نفت، فایناس و همچنین مصوبات سفر 
بهره  سد  این  لازم  اعتبارات  تأمین  برای  جمهوری  ریاست 

خواهیم گرفت.
نماینده  همراهی  با  کرد:  امیدواری  ابراز  بوشهر  استاندار 
دشتستان و پیگیری مدیرعامل آب منطقه ای، در برنامه ریزی 
بودجه سال آینده و در بحث تخصیص برای این پروژه نگاه 

ویژه ای خواهد شد.
محمدی زاده با تقدیر از عملکرد عوامل اجرایی این پروژه 
تصریح کرد: اقدامات فعلی پروژه سد دالکی، اقداماتی منطقی 

و علمی است و پیشرفت این پروژه قابل قبول است. تلاش 
ما در حمایت همه جانبه از این پروژه است و به پیشرفت 

چشمگیر این سد در سال آینده خوشبین هستم.
این  جریان  در  نیز  بوشهر  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
میلیون   ۲ تأمین آب  برای  بوشهر  استان  اظهار کرد:  بازدید 
استان و منبع تأمین  استراتژیک  از گونه های  اصله نخل که 
شغل مستقیم بیش از ۳۵۰۰ نفر است، نیاز شدیدی به تکمیل 

و بهره برداری این سد دارد.
علی محمدی اظهار کرد: یکی از ویژگی های این سد که آن 
را از دیگر طرح های سدسازی کشور متمایز می کند، تکمیل 
بودن شبکه پایاب سد دالکی است و همزمان با تکمیل سد 
امکان بهره گیری از آب آن در بخش کشاورزی وجود دارد.
وی با اشاره به استفاده از ظرفیت های ملی و بومی در روند 
دالکی  سد  ساخت  جریان  در  کرد:  بیان  دالکی  سد  ساخت 
نیروی  کارگر،  عنوان  به  کار  نیروی   ۷۵۰ میانگین  طور  به 
مهندسی و ناظر مشغول کار هستند و تمامی مراحل طراحی و 

ساخت آن از سوی کارشناسان ایرانی انجام شده است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای بوشهر تأکید کرد: این سد 
یکی از بزرگ ترین پروژه های عمرانی استان بوشهر است و 
با توجه به تأثیر مستقیم آن در زیست و معیشت بخش زیادی 
نیازمند توجه  به ویژه شهرستان دشتستان،  استان و  از مردم 

ویژه همه مسئولان استان بوشهر است.
معاون استاندار بوشهر خبر داد؛

آغاز اجرای طرح مدیریت هوشمند 
کرونا در بوشهر

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر گفت: طرح 
مدیریت هوشمند کرونا در ۵ مرحله در همه بخش های این 

استان اجرایی شده است.
به گزارش ایرنا،محمدتقی ایرانی در نشست مدیریت بیماری 
کرونا استان بوشهر اظهار کرد: با تلاش همه جانبه گروه های 
بوشهر  استان  در  مناسبی  وضعیت  اکنون  سلامت  مدافع 
حکم فرما است. باید از همه ظرفیت ها در پیشگیری از ابتلا 
تا  کرد  استفاده  دانشگاه ها  و  مدارس  در  کرونا  بیماری  به 

دستورالعمل ها به ۱۰۰ درصد برسد.
وی بوشهر از آغاز اجرا طرح مدیریت هوشمند کرونا خبر 
داد و بیان کرد: طرح مدیریت هوشمند کرونا در ۵ مرحله در 
همه بخش های استان بوشهر اجرایی شده تا دستورالعمل های 

بهداشتی به طور کامل رعایت شود.
ایرانی با اشاره به طرح مدیریت هوشمند کرونا تصریح کرد: 
کارمندی که رعایت نکنند با آنان برخورد اداری می شود و 
ارزشیابی، ارتقای شغلی و دیگر موارد منوط به تزریق واکسن 

کرونا است.
جانشین رئیس ستاد مقابله با کرونا استان بوشهر اضافه کرد: 
بخش های  در  اداری  خدمات  از  نکنند  رعایت  که  کسانی 

مختلف محروم می شوند و برخورد با متخلفان جدی است.
با تبریک  امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر  معاون سیاسی، 
نقش  پرستار  روز  و  )س(  زینب  حضرت  سعادت  با  میلاد 
قرار  اشاره  بیماری کرونا را مورد  مدافعان سلامت در مهار 
داد و خاطرنشان کرد: کادر مدافعان سلامت اعم از پزشکان، 
پرستاران، گروه های جهادی، نهادهای مختلف و بسیجیان در 
اجرا طرح شهید سلیمانی نقش ویژه ای ایفا کردند که خدمات 

آنان درخور تحسین است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
 

قشم

مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان 
منطقه آزاد قشم:

۱۱ واحد صنعتی در قشم 
به بهره برداری رسید

 

مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم 
گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان آبان ماه، ۲۱ فقره پروانه 
بهره برداری واحدهای صنعتی صادر شده که از این میزان ۱۱ 

واحد فعالیت خود را آغاز کرده اند.
محمد مهدی برنجی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود:  
و  آرایشی  محصولات  تولید  حوزه های  در  واحدها  این 
بهداشتی، شناور، صنایع چوب، ساخت محصولات از توتون و 

تنباکو و صنایع فلزی فعال هستند.
وی ادامه داد: در همین مدت ۲۲ درخواست واگذاری زمین 
قشم  تولید  تسهیل  و  معدن  صنعت،  مدیریت  در  صنعتی 
در  مترمربع   ۵۸۲ و  هزار   ۱۸۷ درمجموع  که  شد  دریافت 
شهرک های صنعتی تولا و کاوه و همچنین در سایت صنایع 

انرژی و خارج از شهرک های صنعتی واگذار شد.
آزاد  منطقه  سازمان  تولید  تسهیل  و  معدن  صنعت،  مدیر 
یکصد  همچنین  امسال  آبان ماه  پایان  تا  کرد:  تصریح  قشم 
این مدیریت ارسال شد  به  فعالیت صنعتی  درخواست مجوز 

که درمجموع با ۷۵ درخواست موافقت شده است.
وی با اشاره به صدور ۳۴ فقره جواز تأسیس از سامانه سیفام 

محصولات  ساخت  حوزه  در  درخواست ها  بیشترین  افزود: 
غذایی، تولید پوشاک و استخراج رمزارز بوده است.

و  آبزیان  منابع  وجود  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  برنجی 
شرایط موجود، ساخت محصولات غذایی در حوزه فرآوری 
خود  به  را  درخواست  بیشترین  گذشته  سال  همانند  آبزیان 

اختصاص داده است.
جزیره قشم با مساحت یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر در سال های 
با  آزاد  منطقه  بخش   ۲ به  دولت  تصمیم  با   ۱۳۷۰ و   ۱۳۶۹
مساحت  با  اقتصادی  ویژه  منطقه  و  کیلومتر   ۳۰۰ مساحت 

یکهزار و ۲۰۰ کیلومتر تقسیم شد.
پیوند اقتصاد ملی به اقتصاد جهانی، انتقال تکنولوژی پیشرفته 
انسانی  نیروی  تربیت  سرمایه های خارجی،  منطقه، جذب  به 
افزایش صادرات و کسب در آمدهای  ماهر و متخصص و 

ارزی از جمله هدف های ایجاد منطقه آزاد قشم است.

بندرعباس
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

ساماندهی دست فروشان 
بندرعباس ضروری است

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: با توجه به اینکه 
دست فروشان از افراد کم درآمد شهر هستند، ساماندهی آنها 
از سوی شهرداری به منظور ایجاد نظم لازم در شهر به گونه ای 

که آسیبی به این قشر ضعیف وارد نشود، باید انجام شود.
فاطمه جراره در نشست هم اندیشی رئیس و اعضای شورای 
هدف  با  که  بندرعباس  فرماندار  با  شهردار  و  شهر  اسلامی 
شهری  حوزه  مشکلات  و  مسائل  روی  بر  بررسی  و  بحث 
شورای  با  فرماندار  همراهی  از  قدردانی  ضمن  شد،  برگزار 
شهر، اظهار کرد: اعضای شورای دوره ششم یک هفته پس 
با مشخص کردن گزینه های تصدی عنوان  به کار  از آغاز 
انتخاب کردند که تا زمان انتصاب و  شهرداری، شهردار را 
امضای حکم ایشان، سرپرست موقت برای شهرداری انتخاب 

شده است.
وی افزود: در ششمین دوره شورای اسلامی شهر بندرعباس 
هفت کمیسیون تخصصی شامل کمیسیون فنی و شهرسازی، 
حقوقی،  کمیسیون  فرهنگی،  کمیسیون  عمران،  کمیسیون 
نظارت و بانوان، کمیسیون خدمات شهری و کمیسیون برنامه 
و بودجه تشکیل شده تا موضوعات و موارد تخصصی شورا 

را انجام دهند.
با  اینکه شورا  بیان  با  رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس 
نگاه و رویکردی نو فعالیت خود را آغاز کرده است، ادامه 
افرادی جوان و متخصص هستند که  این دوره  اعضای  داد: 
به  و  دنبال کرده  را  دغدغه های شهروندان  با هدف خدمت 
فعالیت و همراهی  نگاه و  با  تا  مشکلات رسیدگی می کنند 
شهردار اتفاقات خوبی در سطح شهر رقم بخورد و شهروندان 

شاهد تحول مورد انتظارشان باشند.
با بیان اینکه چند مسئله میان شورا و فرمانداری وجود  وی 
کرد،  تسهیل  را  امور  همراهی  اندکی  با  می توان  که  دارد 
گفت: یکی از این موارد کمیته تطبیق است، شورا مصوباتی 
دارد که برای اجرایی شدن نیاز به تأیید فرمانداری دارد، اما 
تأیید  تغییر جمله بندی مورد  با یک  موضوعاتی که می شود 
شدن  طولانی  باعث  می شود  داده  برگشت  اما  بگیرد،  قرار 
فرآیندها می شود که در این زمینه تقاضا داریم فرمانداری با 

شورا همکاری کند.
جراره تصریح کرد: یکی از مسائل و دغدغه های فرمانداری، 
شورای شهر و شهروندان، مسئله دست فروشان و وانت بارهای 
مختلفی  جلسات  تاکنون  دراین باره  که  است  فروش  میوه 
برگزار شده، اما تاکنون نتیجه نداشته است، با توجه به اینکه 
دست فروشان از افراد کم درآمد شهر هستند، ساماندهی آن ها 
از سوی شهرداری به گونه ای که آسیبی به این قشر ضعیف 
وارد نشود، به منظور ایجاد نظم لازم در شهر باید انجام شود.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی: 

از استخدام های بی رویه 
در شهرداری های خوزستان 

جلوگیری شود

 
 

 
 

اهواز در مجلس شورای اسلامی خواستار جلوگیری  نماینده 
از استخدام بیش از حد و بی رویه در شهرداری های خوزستان 

شد.
کارکنان  حقوق  پرداخت  درخصوص  یوسفی  مجتبی 
شهرداری کارون اظهار کرد: در مجلس یازدهم مصوب شد 
به  از ۳ درصد  افزوده شهرداری ها و دهیاری ها  ارزش  سهم 
بنابراین سهم دولت و شهرداری ها و  یابد  افزایش  ۴ درصد 
دهیاری ها برابر شده است. قرار است از بهمن ماه سهمی که به 
شهرداری ها و دهیاری ها اختصاص داده شود، افزایش می یابد.
به گزارش ایسنا، وی افزود: در سال ۹۹ درمجموع ۴۴ میلیارد 

تومان بابت عوارض و آلایندگی به شهرداری کوت عبدالله 
)کارون( پرداخت شد اما با پیگیری های انجام شده در هشت 
ماهه گذشته، ۵۲ میلیارد تومان به این شهرداری پرداخت شده 
است بنابراین تقریباً پرداختی ها دو برابر شد. البته این ارقام، 

کف درآمد شهرداری است.
باید  قطعاً  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  اهواز  نماینده 
در  بی رویه  و  حد  از  بیش  استخدام  از  و  شود  برنامه ریزی 
شهرداری های خوزستان جلوگیری شود زیرا با این شرایط هر 
چه اعتبارات هم بدهیم نه کارکنان رضایت دارند و نه عمران 

و آبادانی انجام می شود.

شادگان
رئیس راه و شهرسازی شادگان:

حدود ۲ هزار و ۵00 میلیارد ریال 
به طرح های راهسازی شادگان 

اختصاص یافت
رئیس راه و شهرسازی شادگان گفت: ۲ هزار و ۴۵۸ میلیارد 
ریال اعتبار به اجرای طرح های راهسازی شامل چهار پروژه 
شادگان  شهرستان  در  روستایی  راه  پروژه   ۲ و  اصلی  راه 

اختصاص یافت.
رضا شاوردی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: این 
پروژه ها شامل احداث جاده دارخویین به شادگان، خوردورق 
به شادگان، ۲ ورودی اصلی به شادگان و منصوره نفتی واقع 
گرگر  به  بوزی  دهستان  اصلی  جاده  و  حسینی  دهستان  در 
اجرا  حال  در  شده  تدوین  زمان بندی  برنامه  طبق  که  است 

هستند.
وی اظهار داشت: با تکمیل و بهره برداری از این طرح ها گام 
شهرستان  این  روستایی  و  اصلی  جاده های  توسعه  در  مهمی 
اصلی  محور   ۲ در  رانندگی  حوادث  و  شد  خواهد  برداشته 

شادگان به حداقل خواهد رسید.
پروژه  درصدی   ۸۵ فیزیکی  پیشرفت  به  اشاره  با  شاوردی 
فاز  پروژه شامل ۲  این  به خوردورق گفت:  محور شادگان 
ملی  منابع  از  ریال  میلیارد   ۲۰۰ اعتبار  با  اول  فاز  که  است 
طی  را  اجرا  مرحله  آخرین  کیلومتر  پنج  طول  به  استانی  و 
می کند. رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان شادگان بیان 
کرد: فاز دوم این پروژه نیز به طول پنج کیلومتر و با اعتبار 

۲۰۰ میلیارد ریال تاکنون ۴۰ درصد پیشرفت داشته است.
شادگان  به  دارخویین  جاده  احداث  عملیات  افزود:  وی 
میلیارد  اعتبار یک هزار و ۸۰۰  با  به طول ۱۵ کیلومتر  نیز 
مرحله  در  اکنون  و  شده  آغاز  سال  سه  زمان  مدت  با  ریال 

خاک برداری است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

معاون گردشگری و سرمایه گذاری اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

کهگیلویه و بویراحمد:

300میلیارد ریال برای تکمیل 
طرح های گردشگری کهگیلویه 

و بویراحمد نیاز است

 

 

معاون گردشگری و سرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: برای 
تکمیل و افتتاح پروژه های نیمه تمام حوزه گردشگری استان 

به  ۳۰۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
به گزارش ایرنا محمد حسین زاده در جمع خبرنگاران اظهار 
بخش  همکاری  و  دولت  حمایت  با  طرح ها  این  داشت: 

خصوصی در تمام شهرستان های استان در حال اجرا است.
گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  گردشگری  معاون 
و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد افزود: پیگیری جذب 
اعتبار و تکمیل این طرح ها از اولویت های اصلی برای توسعه 

زیرساخت های گردشگری است.
آبی  پارک  و  ستاره  چهار  هتل  داشت:  اظهار  حسین زاده 
از  یاسوج  موزه  و  آبی  پارک  آبشار،  کابین  تله  یاسوج، 
طرح های در دست اجرای شاخص گردشگری در کهگیلویه 
 ۱۲۰۰ با  طرح ها  این  اینکه  بیان  با  است.وی  بویراحمد  و 
اضافه  است،  دست ساخت  در  سرمایه گذاری  ریال  میلیارد 
کرد: با افتتاح این ۴۱ پروژه شاهد رشد و پیشرفت خوبی در 

حوزه زیرساخت های گردشگری استان خواهیم بود.
اقلیم  طبیعی،  جاذبه   ۲۵۰ داشتن  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
و  مردم شناسی  ویژگی های  تاریخی،  مکان های  چهارفصل، 
آداب و رسوم گوناگون به عنوان یکی از مقاصد گردشگری 
کشور آماده پذیرایی از گردشگران داخلی و خارجی در ایام 
مختلف سال است.بر اساس آمارها کهگیلویه و بویراحمد تا 
میلیون  سه  از  بیش  پذیرای  سالانه  از همه گیری کرونا  قبل 

نفر گردشگر بود.

مدیرعامل تعاونی لنجداران بندرگناوه گفت: واردات لوازم خانگی از کشور 
کره جنوبی از طریق کالای همراه ملوان )ته لنجی( ممنوع شده است.

سیدعلی موسوی گمارانی در گفت و گو با خبرگزاری جمهوری اسلامی 
افزود:  براساس ابلاغیه جدید مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، ثبت آماری ۱۶ تعرفه لوازم خانگی ساخت 
مبادلات  ساماندهی  قانون  تسهیلات  مشمولان  برای  جنوبی  کره  کشور 
ممنوع  کولبران  و  ملوانان  موقت،  غیررسمی  مرزی  بازارچه های  مرزی، 

اعلام شده است.

وی اظهار داشت: انواع یخچال، یخچال و فریزر و ساید بای ساید، ماشین 
لباسشویی و ظرفشویی، جاروبرقی، اتوپرس و برقی، توستر، میوه خشک 
کن، سرخ کن خانگی و رستورانی، انواع کیک پز، ماکروویو، مایکروفر 
لوازم  خانگی،  همزن  و  مخلوط کن  آسیاب،  ساز،  غذا  صنعتی،  و  خانگی 
صوتی، تصویری و قطعات آن، ساندویچ ساز خانگی و رستورانی، دستگاه 
دی وی دی، قهوه ساز و قهوه جوش، چای ساز خانگی، رستورانی و صنعتی، 
ممنوعیت  مشمول  گازی  کولر  و  گازی  و  برقی  سماور  برقی،  کتری 

واردات از کشور کره جنوبی شده است.

واردات لوازم خانگی کره ای از طریق ته لنجی ممنوع شد


